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واکنش وزیر بهداشت به ظرفیت سهمیههای رشته پزشکی
ظفرقندی به ظرفیت سهمیههای رشته پزشکی واکنش نشان داد.

به گزارش سایت خبری پرسون، ظفرقندی وزیر بهداشت در حاشیه جلسه هیات دولت گفت: همه اذعان دارند که سهمیههای رشته پزشکی زیاد است؛ در
شورای عالی انقلاب فرهنگی مطرح کردهایم


